
 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΠΑΝΑΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ- ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Αρ. πρωτ.  /27-11-2020 

Προς τους Υπουργούς: 

1) Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κο Μ. Βορίδης 

2)Οικονομικών, κο Χ. Σταϊκούρα 

Θέμα: «Άμεση η ανάγκη ενίσχυσης των παραγωγών λεμονιών» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Η υγειονομική κρίση που βρίσκεται σε εξέλιξη επηρέασε μεταξύ άλλων και τους παραγωγούς 

λεμονιών, καθώς μεγάλο μέρος της παραγωγής τους διοχετεύονταν στην εστίαση, η οποία 

παραμένει κλειστή για μεγάλο χρονικό διάστημα. Παράλληλα, στην αγορά κυκλοφορούν 

λεμόνια εισαγόμενα ως ελληνικά, σε ανταγωνιστικότερες τιμές που έχουν ως αποτέλεσμα τα 

ελληνικά λεμόνια στην Κορινθία, στο Αίγιο και σε άλλες περιοχές να παραμένουν άκοπα στο 

χωράφι.  

 

Δεδομένου ότι, τα λεμόνια διοχετεύονται κατά βάση στην εστίαση,  

Δεδομένου ότι, οι παραγωγοί λεμονιών που δεν διοχετεύουν τα προϊόντα τους στις λαϊκές 

αγορές δεν έχουν λάβει κάποια ενίσχυση  

Κατόπιν των ανωτέρω, 

Ερωτάσθε: 

1)Προτίθεσθε να ενισχύσετε τους παραγωγούς λεμονιών, όπως έγινε με άλλες κατηγορίες 

παραγωγών στα πλαίσια των μέτρων που έχετε ανακοινώσει;  
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2)Ποιες ενέργειες σκοπεύετε να κάνετε για να ενταθούν οι έλεγχοι στα λεμόνια εισαγωγής και 

να αποφεύγονται φαινόμενα παράνομων ελληνοποιήσεων;  

 

Οι Ερωτών Βουλευτής Χαλκιδικής 

             Απόστολος Πάνας 

 

            

 




